2013香港環保卓越計劃 Hong Kong Awards for Environmental Excellence

金融、法律及商業顧問服務

Financial, Legal and Business Consulting Services 銅 獎 Bronze Award



新域保險顧問有限公司 Nova Insurance Consultants Limited

新域保險一直致力保護環境,制定備受員工認同的完善環保政策,並將環保理念融入到日常營運當中。在同事們的積極參與下,新域在減排、減廢和節能方面均取得顯著成效,同時亦節省大量營運成本。

Nova Insurance's effort in protecting the environment is driven by a well-formulated strategy which is well received by staff members. We also incorporate ideas into daily operations. With active participation of staff, we are able to reduce carbon emission, waste and energy consumption while achieving substantial savings of operating expenses.



在「書籍交換日」,同事既能找到心頭好,亦響應回 收重用。

Colleagues not only got their favourities on "Book Exchange Day", but also supported reuse.



同事利用破損的顏色分頁紙及舊利是封・製作環保的聖質性飾。

Colleagues made environmental Christmas decorations by using worn colour index paper and used red packets.



同事運用巧妙的心思·利用A4紙箱製成書立·整齊排列文 性。

With colleagues" "green" creativity, A4 paper boxes are upcycled to become book stands which neatly store box files in the office.



辦公室設有雜誌架擺放免費報紙·供同事分享閱讀·減少拿取免費報紙。

Magazine racks are placed in the office for sharing free newspapers to reduce collection of newspapers by colleagues.